
Vragenuur 
artikel 35 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Datum: 24 juni 2020      
Onderwerp: Vragen over verkeersveiligheid Basisschool De Kiem

Motivering van politieke actualiteit/spoedeisend karakter:
De ontstane commotie door de weigering van het college om een oversteekplaats bij 
basisschool De Kiem aan te leggen.  

Aan de voorzitter van de raad
Wij vinden het belangrijk dat er een goede afweging wordt gedaan of de verkeersveiligheid ook 
echt wordt verbeterd met de aanleg van een zebrapad. Wij willen dat ieder kind veilig naar 
school kan reizen. Het verzoek voor de aanleg van een zebrapad is erg nauw verbonden met 
de vraag om een veilige route van en naar school. 

Daarnaast is goede communicatie met inwoners van Bernheze belangrijk. 

Daarom zien we graag de volgende vragen beantwoord.

1.      Is de verkeersveiligheid rondom BS De Kiem op orde?
2.      Gaat, volgens u, een zebrapad de veiligheid op dit specifieke punt verbeteren?
3.      Welke toezeggingen heeft u gedaan aan de belanghebbende (kinderen/ ouders/
         leerkrachten) rondom de Kiem?  
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